



## Notice of Changes on the RewardCash Programme Terms and Conditions

In view of the ceasing of the Octopus Rewards Conversion Scheme, relevant provisions in relation to the Scheme will be removed from the RewardCash Programme Terms and Conditions from 23 August 2019. Particulars of the amendments are set out below:

Section	Amendments
A) General Terms and Conditions	Octopus Rewards Conversion Scheme will be removed from the current Clause 1, which will be amended as follows:  1. We may offer, vary, suspend or withdraw different benefits, schemes or arrangements under the RewardCash Programme. The availability or redemption of some benefits, schemes or arrangements may be governed by further terms and conditions specified by us from time to time. Such benefits, schemes or arrangements may include RewardCash e-Shop, RewardCash Certificate Scheme, Instant RewardCash Redemption at Merchants and Mileage Programme.
B) RewardCash e-Shop	Octopus Rewards Conversion Scheme will be removed from the current sub-Clause 26.(b), which will be amended as follows:  (b) The loyalty discounts do not apply to the following: vouchers redemption, RewardCash Certificate Scheme, Instant RewardCash Redemption at Merchants, Mileage Programme (including mileage programme annual fee waiver), credit card annual fee waiver, or special redemption offers (as and when available).
F) Octopus Rewards Conversion Scheme	The current Section F (Clauses 46 to 53) will be removed.
G) Pay with RC	Due to the removal of Section F, the below numbering will be re-arranged without change of content: - Section G will be changed to Section F - Clause 54 will be renumbered as Clause 46
Definitions	The definition of ORL will be removed.

Please note that the amendments shall be binding on you if you continue to use or retain your Card(s) on or after 23 August 2019.

If you decline to accept the amendments, you have the right to terminate your Card(s) according to the relevant provision under the applicable Credit Card Cardholder Agreement(s) before the amendments come into effect. If you wish to make any such arrangements or should you have any queries, please call our Customer Service Hotline on (852) 2233 3000 for enquiries. For HSBC Premier customers or Advance customers, you are also welcome to call the respective HSBC Premier Hotline on (852) 2233 3322 or HSBC Advance Hotline on (852) 2748 8333 for enquiries.

If there is any discrepancy between the English and Chinese versions of this Notice, the English version shall prevail.

July 2019

Issued by The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited

## 「獎賞錢」計劃條款及細則的修訂通知

由2019年8月23日起，「八達通日日賞」轉換計劃將會終止，「獎賞錢」條款及細則將作以下修訂。

部分	修訂
A) 一般條款及細則	現時條款第1條「八達通日日賞」轉換計劃將會被刪除並修訂如下：  1. 本行可提供、更改、暫停或撤銷「獎賞錢」計劃下的不同優惠、計劃或安排。本行可能不時指定規管提供或換領某些優惠、計劃或安排的其他條款及細則。該等優惠、計劃或安排可包括「獎賞錢」購物網、「獎賞錢」禮券計劃、於商戶即時兌換「獎賞錢」及「飛行優惠計劃」。
B) 「獎賞錢」購物網	現時條款第26.(b) 條「八達通日日賞」轉換計劃將會被刪除並修訂如下：  (b)「年資折扣」優惠不適用於下列事項：換領現金券、「獎賞錢」禮券計劃、於商戶即時兌換「獎賞錢」、「飛行優惠計劃」(包括「飛行優惠計劃」年費豁免)、信用卡年費豁免或特定換領優惠(如有提供)。
F) 「八達通日日賞」轉換計劃	現時F部分(條款第46至53條)將會被刪除。
G) 「賞付款」功能	由於F部分將會被刪除，以下條款將重新排序如下而內容不變：  -G部分將會更改為F部分 -條款54將會更改為條款46
定義	八達通獎賞公司的定義將會被刪除。

謹請注意，如您在2019年8月23日或之後繼續使用或持有有關信用卡，上述部分修訂將對您具有約束力。

如您不接納上述修訂，您有權在有關修訂生效前根據所屬信用卡持卡人合約中列明的有關條款終止合約。您欲作以上任何安排或有任何查詢，請致電客戶服務熱線 (852) 2233 3000。若您是滙豐卓越理財或運籌理財客戶，亦歡迎分別致電滙豐卓越理財服務熱線 (852) 2233 3322 或滙豐運籌理財服務熱線 (852) 2748 8333 查詢有關詳情。

如中英文版本有任何歧義，概以英文版為準。

2019 年7月

由香港上海滙豐銀行有限公司刊發